

Referat fra bestyrelsesmøde i Fjordløberne tirsdag den 27. maj 2015 kl. 19

Til stede: Alle. Lisbeth var med indtil kl. 20.15. Mødet sluttede kl. 21.45

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden blev godkendt.

2. Godkendelse af forrige referat

Referatet blev godkendt.

3. Orientering og forespørgsler fra formanden

- a. Formanden fremlagde forskellige invitationer fra foreninger og klubber, vi blev enige om at hænge dem op i skabet i hallen. En præst har spurgt om vi vil arrangere et løb til fordel for velgørende formål i 2017. Vi blev enige om at svare at vi har ikke de frivillige ressourcer til rådighed.
- b. Trænerudvalget. Det blev endnu en gang præciseret at formålet med udvalget er erfaringsudveksling, koordinering og fælles struktur på tværs af holdene og at Henrik Lang og Søren Tougaard er tovholdere dette. Der indkaldes til koordinerende instruktørmøde snarest.
- c. Klubliv i Danmark vil have os med på en rabatordning. Vi er ikke interesserede, da vi ikke har ressourcerne til at implementere det.
- d. Løbetøjsordningen blev vendt: det fungerer ok. Vi er mange, der har handlet og er tilfredse.
- e. Leg i byen den 12. juni: Fjordløberne er med igen i år. Der er info og tilmelding på hjemmesiden.

4. Sillebrøløbet (5-10-21 og børneløb) søndag den 25. oktober

Der skal tegnes forslag til nye ruter, da Sillebroen ønskes at der skal løbes gennem byen inkl. gågaden. John har inivteret os via Dropbox, her ligger kort og referater. Løbsudvalget mødes igen om ca. 14 dage hvor nærmere detaljer vil blive drøftet.

5. Begyndertræning

Pina vil gerne stå for begyndertræningen igen. Når vi har hørt fra Pina, skal der opslag på hjemmesiden, hvor vi hverver instruktører. Træningen starter i uge 31 og løber i ti uger.

Vi blev enige om, at når en begynder melder sig til, senest udgangen af august, så får man en bluse med i købet – værdi 250 kr.

6. Eventuelt.

Foredrag blev vendt, det er længe siden vi har haft nogen. Vi blev enige om at vente til efter sommer.

Referent: Jannie. 29/5-2015